
Zpráva o činnosti za rok 2017 

Vážení přátelé, 

 Dovolte mi, abych vás seznámil s činností naší organizace a výboru za rok 2017. 

 Začnu tím, co jsme podle plánu akcí nesplnili, a to otevřené ( nebo chcete-li veřejné ) závody 

Bělský Kapr. Abyste byli všichni obeznámeni, důvod byl jednoduchý. Rybník byl čerstvě po dokončení 

opravy části břehu, a to nás vedlo ke zralé úvaze závody zrušit, protože jak se říká, udělali bychom víc 

škody něž užitku. Závody jsou pro rybník vždycky velká zátěž, a proto nebylo možné na opravený břeh 

někoho pustit. 

 Všechny další akce již proběhly podle plánu. Místní rybářské závody, dětské závody, dětský 

den, i poznávací akce pro děti. Všechny byly organizačně dobře zvládnuté, a myslím, že všechny 

zúčastněné potěšily. Jistě odcházeli spokojeni a naplněni novými zážitky. 

 Výbor se scházel pravidelně jednou měsíčně s velice dobrou účastí. Nezúčastnění členové byli 

vždy omluveni. Na schůzích výbor řeší věci, které zabezpečují chod organizace a plánuje aktivity do 

budoucna. Práci celého výboru hodnotím jako velice dobrou. Po celé období pracoval zodpovědně a 

společně s revizní komisí, která se podílí na společné práci s výborem, všechny úkoly splnil. Nezbývá 

mi než poděkovat celému výboru a revizní komisi za obětavou práci v minulém období a popřát 

mnoho sil a chuti do další práce. 

 Velice děkuji paní starostce za podporu v naší práci a také za to, že díky ní je naše spolupráce 

s městem na tak dobré úrovni. 

 Děkuji všem sponzorům za náklonnost a štědrost, která nám pomáhá v atraktivnosti našich 

akcí. Děkuji hostům, kteří se zúčastnili naší výroční členské schůze. 

 Děkuji za pozornost    

     Jiří Dvořák, předseda MO ČRS Bělá pod Bezdězem 


